



TURNING STONE ENTERPRISES

သို့- အဖွဲ့ဝင်အားလုံး

မှ- Kawel LauBach
စီနီယာ ဒုက္ကဋ္ဌ၊ ဝန်ထမ်းနှင့် ယဉ်ကျေးမှု

ရက်စွဲ- 2023 ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ 26 ရက်

အကြောင်းပြန်စာ- စံနှုန်းများ သတိပေးချက်

ကျွန်ုပ်တို့ အထူးအောင်မြင်စေရန် သင်တို့ဆောင်ရွက်ပေးသည့်အရာအားလုံးအတွက် သင်တို့တစ်ဦးချင်းကို ကျေးဇူးတင်ကြောင်း ပြောကြားရင်း စတင်ပါရစေ။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဧည့်သည်များအပေါ် သင်တို့၏ လှိုက်လှဲပျူငှာသော ထိတွေ့ဆက်ဆံမှုများက ကျွန်ုပ်တို့အား နယူးယောက်ခရိုင် ဆုချီးမြှင့်မှုအများဆုံးရထားသည့် အပန်းဖြေစရာနေရာတစ်ခု ဖြစ်နေစေသည့် အကြောင်းရင်း၏ အခြေခံအုတ်မြစ် ဖြစ်ပါသည်။

Turning Stone Enterprises သို့ ကျွန်ုပ်တို့၏ လာမည့် အပြောင်းအလဲအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ စတင်လုပ်ဆောင်ရာတွင် ကျွန်ုပ်တို့ ဆက်လက်၍ ကျင့်သုံးရမည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဧည့်သည်နှင့်တွေ့ဆုံချိန် စံနှုန်းများကို လူတိုင်းအား သတိပေးရန် စာရေးသားလိုက်ရပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ မြင့်မားသော စံနှုန်းများက ကျွန်ုပ်တို့အား ကျွန်ုပ်တို့၏ ပြိုင်ဘက်များနှင့်မတူကွဲပြားစေသည့်အပြင် ဧည့်သည် တုံ့ပြန်မှုတိုင်းကို အသေအချာပင် အပြုသဘောဆောင်ပြီး အောက်မေ့ဖွယ်ရာ ဖြစ်စေသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆုရရှိမှု ဂုဏ်သတင်းကို ဆက်လက်၍ထိန်းထားနိုင်စေပါသည်။ ထိုသို့ဆက်လက်ထိန်းထားနိုင်ရန်-

- ကျွန်ုပ်တို့၏ ဧည့်သည်က ပထမဦးစားပေးပါဆိုသည့် စံနှုန်းများကို ချိုးဖောက်သည့် ဧည့်သည်ဧရိယာများအတွင်း ပီကေဝါးခြင်းနှင့် လက်ကိုင်ဖုန်းသုံးခြင်းတို့ကို ရှောင်ကြဉ်ပါ
- အဆောက်အဦအနက်ဘက် သန့်စင်ခန်းများကိုသာ အသုံးပြုပေးရပါမည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အများဆုံး သန့်စင်ခန်းများသည် ဧည့်သည်များအတွက်သာ ဖြစ်ပါသည်
- ကျွန်ုပ်တို့၏ ဧည့်သည်များရှေ့တည့်တည့်ရှိ အများဆိုင်လိုင်းများတွင် စောင့်ဆိုင်းခြင်းမပြုရ။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဧည့်သည်များကို အမြဲဦးစားပေးရမည်ဖြစ်ပြီး ၎င်းတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပံ့ပိုးမှုအင်္ဂါရပ်များနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ အသုံးပြုခြင်းလည်း ပါဝင်သည်

- ကျေးဇူးပြု၍ ဧည့်သည်တိုင်းကို မျက်လုံးချင်းဆုံပြီး ဖော်ရွေ ရိုးသားစွာ “မင်္ဂလာပါ” ဟု ပြောရင်း နှုတ်ဆက်ပါ။ အချင်းချင်းကိုလည်း အလားတူ ဖော်ရွေရွှင်ပျသော အမှုအရာဖြင့် နှုတ်ဆက်ပါ။

သင့်လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များကိုလည်း ဤစံနှုန်းများကြောင်း ခင်မင်စွာ သတိပေးပါ။ ကျွန်ုပ်တို့က သင့်ကို တစ်နည်းနည်းဖြင့် ကူညီပေးနိုင်ပါက သို့မဟုတ် ထောက်ပံ့ပေးနိုင်ပါက ဝန်ထမ်းနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဌာနရှိ ကျွန်ုပ်တို့၏အဖွဲ့မှတစ်ဦးဦးထံသို့ ဆက်သွယ်ပေးပါရန် ရိုးသားစွာဖြင့် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ သင်တို့ လုပ်ပေးသမျှအရာတိုင်းအတွက် ထပ်မံ၍ ကျေးဇူးတင်ပါသည်။
